
 PROTOKÓŁ  Nr 12.2015 

z posiedzenia Komisji  Ładu, Porządku i Ochrony 

Środowiska z dnia 20 maja  2015 r 

 

 

Obecni: 

 

1. Tadeusz Groszek            -  Przewodniczący Komisji 

2. Grażyna Barbara Krupa  -  Zastępca Przewodniczącego  

3. Bogdan Jusiński              -  Członek Komisji  

4. Włodzimierz Feliks Malinowski  -  Członek Komisji 

5. Robert Pacuszka             -  Członek Komisji 

6. Jan Zbigniew Pożarko    -  Członek Komisji 

 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 

porządek: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Omówienie wyjazdu na teren szkoły w Stryjkach,  Gimnazjum w Tłuszczu, 

Szkoły Podstawowej w Tłuszczu oraz na plac zabaw przy ulicy Cichej w 

Tłuszczu i teren Przychodni Zdrowia „BIOS” w Tłuszczu.  

3. Omówienie Regulaminu konkursu „Na najładniejszy ogródek przydomowy”.  

4. Sprawy bieżące w tym zapoznanie się z korespondencją.  

5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad1. Protokół Nr 11.2015 z dnia 12 maja 2015 roku został przyjęty. 

 

Ad2. Po wizycie w Szkole Podstawowej w Tłuszczu radni jednomyślnie 

uważają, że szatnie są w bardzo złym stanie i wymagają jak najszybszego 

remontu, w związku z czym zabezpieczenie przez Komisję Budżetu w 

przyszłorocznym roku budżetowym kwoty 200 tys. na ich remont jest przez nich 

w pełni popierane.  

Radny Robert Pacuszka zwrócił uwagę na konieczność podjęcia kroków 

zmierzających ku poprawie standardów wizerunkowych budynku Przychodni 

Zdrowia „BIOS” oraz terenu wokół. Komisja wnosi do Burmistrza Tłuszcza o 

podjęcie działań w sprawie przetargu oraz ponowne rozpatrzenie pisma  

złożonego przez firmę Giftex, która proponuje przejęcie dzierżawy lokalu 

Przychodni Zdrowia, zobowiązując się do remontu budynku, ogrodzenia oraz 

miejsc parkingowych, a także poprawę funkcjonalności i wyglądu wnętrz 

Przychodni.  
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Radni poruszyli temat placu zabaw na os. Słoneczna, który utrudnia życie jednej 

z mieszkanek. Domaga się ona postawienia przez Gminę betonowego 

ogrodzenia o wysokości 250 cm, pomiędzy jej posesją, a placem zabaw. Radny 

Tadeusz Groszek zadeklarował kontakt w tej sprawie z Wydziałem Inwestycji, 

który oszacuje ewentualny koszt wykonania.  

 

Ad3. Komisja omówiła Regulamin konkursu „Na najładniejszy ogródek 

przydomowy”, który był organizowany w poprzednich latach przy współpracy z 

Burmistrzem Tłuszcza, Komisją Oświaty, Kultury i Zdrowia oraz Ośrodkiem 

Doradztwa Rolniczego w Tłuszcza. Po wprowadzeniu uwag oraz ustaleniu 

terminów został sporządzony regulamin, który stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad4. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 

 

1. Spółdzielnia Mieszkaniowa „Jedność” zwraca się w imieniu mieszkańców 

o pomoc w sprawie zakłócania ciszy nocnej przez klientów restauracji 

„Chilli” znajdującej się w sąsiedztwie bloków przy ul. Kościuszki, 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

2. Spółdzielnia Mieszkaniowa „Jedność” prosi o podjęcie działań w celu 

zaprowadzenia ładu i porządku w obrębie czynnego całą dobę sklepu 

alkoholowego oraz VIP PUB-u na ul. Warszawskiej. Pismo stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
 

 

Komisja zapoznała się z pismami i w rozmowie z Burmistrzem poprosi go o 

zajęcie się tą sprawą.  

 

3. Pismo z Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Komunalnej, opisujące 

wyniki działań podjętych w celu uporządkowania przez właścicieli 

terenów i budynków znajdujących się w Tłuszczu na ulicach: Łąkowej, 

Warszawskiej przy Wąskiej, Słowackiego, Poniatowskiego, Mickiewicza, 

Klonowej naprzeciwko Leszczynowej i Norwida róg Narutowicza oraz ul. 

Piwnej w miejscowości Pólko i ul. Lipowej na Borkach. Załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Radni zapoznali się. Według nich w ramach możliwości Gminy trzeba starać 

się uporządkować ten teren. 

 

Radny Włodzimierz Malinowski poinformował komisję o zgłoszeniu 

zastępcy Burmistrza Tłuszcza konieczności poprawy kostki na ul. Nowej. 
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Radny Robert Pacuszka poinformował radnych, że stan placu zabaw na 

Osiedlu Borki oraz miejsca, gdzie ma powstać boisko po uporządkowaniu 

jest w zadowalającym stanie. Po rozmowie z Burmistrzem radny Bogdan 

Jusiński powiedział, że wszelkie działania zmierzające do uporządkowania 

tego odcinka zostaną podjęte, jeśli zostanie uregulowany stan prawny drogi.  

 

 Ad5. Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 11 czerwca 

2015 roku  godzina 10.00  

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

                                                                              

 

                                                                        Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                   Tadeusz Groszek  
 

 

 

Nagranie wideo z posiedzenia Komisji stanowi                            
załącznik do niniejszego protokołu.                                                             
Załączniki do wglądu w pokoju 38.  
Dokument utworzyła : 

Aleksandra Borowa dnia 20 maja  2015 r.  
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